
Asfalt tudi na Plešivici
Potem ko so tudi sanu pošteno zavihali rokave, so na

Plešivici letos le doiakali tolikanj želeni asfalt. Gre za
kaka dva kilometra dolgo vaSko cesto, za katcro so
krajani odrinili tudi kar čeden kupček denarja. nekateri
so prispevaii po 700 mark, drugi pa po 1500 mark,
odvisno pač od lokacije. Sami so obnovili tudi vodovod-
no napeljavo (na Žabnici, Rojid in Podolnid), zgradili
propuste in meteorne kanale in postavili ve£ obrambnih
nasipov (škarp). Razen tega pa so asfaltirali ie šlin krajSc
uliiice (investitoiji so bili tu sami krajani). Z vsemi
stranskimi priključki je cesta dolga 2400 metrov. Delo na
cesti je steklo že januarja letos, v celoti pa naj bi ga
končali prihodnje leto.

»To je bilo eno največjih det v naši KS. Toliko asfalta
kot smo ga dobili Ietos, ga nismo Se nikoli. Drugo leto
bomo storili vse, da bo asfalt dobil še preostali makadam-
ski odsek na cesti Notranja Gorice-Log,« je zadovoljen
z opravljenim delom predsednik sveta KS Notranje Gori-
ce-Plešivica Joie Sojer.

Za leto 1994 imajo v KS v planu tudi rekonstrukcijo
Mavsarjeve ceste (za železniško progo), Ceste v Zamed-
vednico in v naselje za Kušljanovim gradom. Še zlasti
potrebna asfalta je, kot pravi Jože Sojer, Mavsarjeva
cesta, vendar pa bo treba pred izdelavo projektov prej
opraviti ie več zemeljskih posegov, poskrbeti za priklju-
ček na Podpeško cesto in zgraditi (sekundarne) priključ-
kc na kanalizacijsko omrežje. Cesta poteka po poplav-
nem področju.

»Imeli smo več razgovorov tudi za pričetek del na
samem kanalizacijskem omrežju. Pričakujemo, da bomo
imeli že v prvi polovici prihodnjega leta izdelano finanč-
no konstrukcijo, v katero bo seveda vštet tudi nujni delež
krajanov.« B. V.


